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Innleiing

Uttalen blir gjeven

B På vegner av føretak/lag/foreining  

Opplysningar om føretak/lag/foreining

Organisasjonsnummer

Føretak/lag/foreining

Austrheim Kristleg Folkeparti

Adresse

Leikvoll 4

Postnummer

5943

Poststad

AUSTRHEIM

Telefon

41662610

helge@dyrkolbotn.no

Uttale

Har du/dere fått høyringssaka i adressert sending frå kommunen

B Nei  

Namnet på høyringssaka

A Lokal forskrift om slamtømming - SakID 20/4823  

B Austrheim skulen i framtida - skulestruktur 2021 SakID 20/4419  

Uttale



B Eg ønskjar å heilt eller dels uttale meg i tekstfeltet under  

A Eg har min fulle uttale i eigne dokumentar som eg ønskjar laste opp som vedlegg  

Uttale til saka

Her er nokre kommentarar til skuleplanen. Frist for høyring er i morgon 

 

Det er ein veldig bra og grundig plan med angitt retning og tankar om Austrheimskulen i framtida 

 

Krf likar at det vert drege så tydeleg opp eit samarbeid mellom ungdomsskulen og vidaregåande gjennom 

Utdanningsval og tankar om at dei elevane på ungdomsskulen som kan få tilrettelagt undervisning kan få fylgje fag 

på vidaregåande. 

 

Krf er positiv til planen om å samle ungdomstrinnet på Årås og dette er etter Krf si meining den mest fornuftige 

løysinga 

 

Når det gjeld kulturskulen så vert det arbeida med ein kulturskuleplan. Krf meier at ein bør ikkje gjera politiske vedtak 

som vedkjem kulturskulen før ein har vedteke ein gjeldande kulturskuleplan og Krf meiner at ein bør ta dette punktet 

ut av vedtaket. Dette gjeld både den administrative leiinga av kulturskulen og tanken med ein kulturskulebase på 

Kaland skule. 

 

Administrativt må kulturskulen har eigen rektor som har ei delt administrativ og lærarstilling. Dette er slik det fungerer 

i dag. 

 

Planenen seier mykje om vedlikehald og oppgradering av bygningsmassen, men «ingenting» om uteområda. Det er 

eit område ein ikkje må gløyma, for det er ein viktig del av skuleborna sin kvardag. Særleg på Kaland er det ille, men 

i løpet av ein tiårsperiode treng det oppgradring og vedlikehald på begge skulane 

 

Det er viktig med ein raud tråd i Austrheimskulen frå barnehage, via barneskule, ungdomsskule og til og med 

vidargåande og slik planen framstår er den med på å legge grunnlaget for dette 

 



Dette er ein grundig og god plan, som Austrheim Krf er glade for er utarbeid, og vi har tru på at dette vil vera tild et 

beste for Austrheimskulane og borna våre som skal bruke skulane.


